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Beste leden,
We gaan alweer een nieuwjaar in en de een
kerstvakantie is bijna
afgelopen. Terugkijken hebben we onlangs
op onze
jaarvergadering gedaan. Conclusies daaruit
is dat we een gezonde
een stabiele club zijn. We gaan met een
goed gevoel ons
lustrumjaar in. 1 juni zullen we de
respectabele leeftijd van 95
bereiken. De snelle rekenaars hebben dan al
gezien dat we over vijf
jaar 100 jaar bestaan. Een
jubileumcommissie is o.l.v. Sandy en
Geert al opgestart.
Nieuwjaarsreceptie is echter vooral
vooruitkijken op het nieuwe
jaar, maar we ontkomen er niet aan dat we
toch wat zaken uit 2023
moeten oppakken. Ik wil deze
nieuwjaarspeech beginnen met te
herhalen wat in onze missie staat
beschreven, jullie kennen
natuurlijk allemaal de tekst maar toch….
Missie
Onze missie is:
Een gezonde vereniging vormen voor allerlei
takken van sport en in
het bijzonder voor voetbal en handbal van
BWO, waarbij zowel op
prestatief als recreatief niveau naar sportieve
ambities gestreefd kan
worden.

Vooruitblik 2024

Daarnaast zijn en blijven wij toch vooral
een sociale
ontmoetingsplaats voor iedereen met
hart voor de club en in het hart
van de wijk. Ooit de ambitie uitgesproken
dat we ruimere
openingstijden zouden krijgen voor onze
kantine en er op het
sportpark meerdere voorzieningen
zouden komen voor de wat
ouderen leden.
Vooral de laatste coronajaren heb ik
meegemaakt wat de rol van een
vereniging is in de samenleving.

Eenzaamheid, vervreemding van elkaar,
lief en leed delen, elkaar
accepteren voor wie je bent. Naast het
sportieve allemaal erg
belangrijke thema’s waarin de club een
rol heeft en die toch te
weinig wordt gezien. De
maatschappelijke waarde van sport.
Helaas heeft dat ook een keerzijde. Steeds
meer merken wij de
agressie op onze velden, zowel bij spelers
als ook toeschouwers. Hier
hebben we allemaal een opdracht. Zowel
in woord als in gebaar.



Geen zorgen echter, de club staat midden in
de maatschappij, een
groei na corona-tijd, is heel bijzonder. De
verduurzaming van het
sportpark was gelukkig tijdig al in gang
gezet en zal het komend jaar
verder vervolgd worden.
Het belooft een mooi en spannend jaar te
worden. Het verjongde
eerste elftal deed het tot voor kort boven
verwachting goed, even zit
de klad erin, maar dat komt vast wel goed.
Deze extra druk op de zaterdag levert zowel
problemen als kansen
op. Er zal nog langer op de zaterdagen
worden door gevoetbald, dus
een blijft het nog langer gezellig in de
kantine en Peter, zal er nog
meer gedronken gegeten worden.
Tenslotte grijp ik deze gelegenheid aan om
mijn medebestuursleden
heel hartelijk te danken voor het afgelopen,
met een speciaal woord
van dank van Han Ros en Peter Veldhuis,
mijn mede-lotgenoten in
het DB.
Op naar een gezond en sportief 2024!!
Hoog de vaan!!
Lukas van Belkum
Voorzitter BWO

Vooruitblik 2024



15 december jl. was de jaarvergadering
van onze club. Het was voor het eerste op
een Vrijdagavond. Gezien de lage
opkomst geen succes, maar wellicht
kwam dat ook omdat het dit keer was
gepland in de drukke decembermaand.
Volgend jaar gaan we in ieder geval weer
naar november. Bij deze een verslag van
deze avond.

Voetbal
Vanuit de voetbalcommissie de
vermeldingen over het nieuwe beleidsplan
voetbalzaken, beleidsplan veilig 
sportklimaat en boetebeleid. Verheugend
verder te vermelden is dat er veel aanwas is
bij onderbouw (m.n. JO11), maar
daarentegen relatief veel verloop in
bovenbouw (studie, werk,
teamsamenstelling)
De meeste teams lopen goed na vrij
hectische start: te kort op zomervakantie,
afname betrokkenheid ouders niet-
selectieteams.
We zijn hard bezig met de doorontwikkeling
meidenvoetbal, inclusief selectiebeleid; maar
dat kent de nodige groeistuipen. Verder zijn
we in gesprek met het COA over
mogelijkheden die BWO hun kan bieden.

Vanuit de technische commissie kwamen de
volgende nieuwtjes:
Het gesprek met Vincent Bilanovic over
volgend seizoen is positief verlopen.

Verslag ALV

Alle selectieteams zijn voorzien van een
trainer, inclusief MO20-1 den MO17-1, toch
elk jaar weer een behoorlijke klus om dit
voor elkaar te krijgen.
JO19-1 en JO17-1 spelen dit jaar op divisie
niveau. JO17-1 is daarbij zelfs kampioen
geworden in de najaarscompetitie! Het
samenwerkingsverband met FC Twente /
Heracles gaat steeds stevigere vormen
aannemen en de keeperstraining is een
groot succes (Jurren Dekter – onderbouw,
Niek Oberje – selectie bovenbouw)



Handbal
Vanuit de Handbaltak ook goede berichten
Bingo: De bingo loopt nog steeds erg goed.
Elke week weer een volle kantine. Hier zijn
we heel erg blij mee.
De pubquiz en de moederdagontbijtjes
waren wederom een groot succes! Dit
seizoen komen deze ook zeker weer terug.
Primeur is natuurlijk dat we inmiddels naast
twee herenteams ook een jongens C-team
hebben. Hier zijn we erg blij mee maar het
zorgt ook voor uitdagingen.
We proberen zoveel mogelijk wedstrijden in
de sporthallen in Hengelo te spelen. Dit
houdt helaas wel in dat we soms in 1
weekend gebruik maken van 3 verschillende
hallen. Niet heel ideaal, maar we hebben er
wel bewust voor gekozen om niet meer
standaard in Deurningen te spelen.
Door de vele extra teams hebben we ook
volgend seizoen meer zaaluren nodig om
alle teams voldoende te kunnen laten
trainen. Dit is de andere kant van een
groeiende vereniging. We zullen met de
gemeente om tafel moeten om dit te
kunnen realiseren.
Ook hebben we dan meer trainers en
coaches nodig. Het liefst vul je deze plekken
in door mensen met handbalervaring. Dit is
heel lastig, dus alle hulp is welkom.

Verslag ALV

En onze laatste en misschien wel grootste
uitdaging is om meer
bondsscheidsrechters te krijgen. We
zullen net als we met de
verenigingsscheidsrechters hebben
gedaan, ook weer mensen op moeten
leiden om te voldoen aan de
leveringsplicht om zo nog te
kunnenhandballen in de wedstrijdsport.
Henny ten Hag stopt na 50! Jaar met
fluiten namelijk.



Sponsoring
Blij zijn we natuurlijk ook met onze
sponsorcommissie, die ook dit jaar de
doelstelling van ruim 50.000 euro gehaald
heeft. Verder bieden de nieuw shirts met
korte mouwen extra mogelijkheden voor
sponsoring. Op 1 shirt kunnen we nu maar
liefst 4 sponsoren kwijt. Ook de BWO
Businessclub blijft, ondanks wat mutaties
mooi stabiel in hun ledenaantal. Voor 2024
staat in ieder geval op de planning reclame
op sokken en op de tv’s in de kantine.
De club van 100 kondigt een bestuurswissel
aan, maar geeft tevens aan de er nog ruim
10.000 euro beschikbaar is. Hoge praattafels
in de kantine is één van de wensen daarbij.

Verslag ALV

De commissie facilitair heeft ons
bijgepraat over onderstaande zaken

Kunstgrasvelden (extra uitsparing voor
de goaltjes
Parkeerplaatsen en fietsenstalling
Ledverlichting aangepast aan buurt
De nieuwe ‘mannen van het materiaal’
worden voorgesteld t.w. Rob
Schlepper en Gerard Grobben
Er moet een eind komen aan rotzooi
en vernielingen>> BWO gaat voor
beter!
Er loopt een onderzoek voor verder
verduurzaming>> Waterpompen
Groot onderhoud kleedkamers wordt
gepand

Naast de gebruikelijke vacatures wist de
vrijwilligerscommissie te vertellen dat dit
jaar 4 jeugd BWO leden een FC Noaberdeal
hebben afgesloten. Dit houdt in dat ze een
maatschappelijke stage lopen als vrijwilliger
bij BWO. Ze krijgen daarnaast nog
aanvullende trainingen. Als beloning voor dit
alles krijgen ze vanuit FC Noaber een
vergoeding van € 2,75 per uur. De
jeugdleden kunnen kiezen uit een bronzen
(80 uur), zilveren (120 uur) of gouden (160
uur) deal. Verder de aankondiging van de
Klussendag: 
Samen met Raymond Post willen wij graag
een klusdag organiseren. We willen de
plafonds schoonmaken en een nieuwe laag
verf geven, en kleine reparaties uitvoeren
aan banken, kranen, roosters etc etc. In de
winterstop gaan we de planning maken
hiervoor. 
Voor deze dag(en) zoeken we een aantal
vrijwilligers die in groepen een paar uur
willen helpen met klussen. Aanmelden kan
via de mail op vrijwilliger@ksvbwo.nl. 



Vanuit het Dagelijks Bestuur de introductie
van de vertrouwenscontactpersoon. Zij
dienen als eerste opvang bij van melders van
ongewenst gedrag. De website biedt meer
infomatie.
Peter Veldhuis geeft vervolgens een
uitgebreide toelichting op de jaarcijfers die
een lichte verbetering laten zien t.o.v. de
jaren ervoor. Vooral de extra kantine-
inkomsten en de contributieverhoging zijn
daar debet aan. Liquiditeit blijft een
zorgenkindje, vandaar ook dat de contributie
nu jaarlijks wordt geïndexeerd en aangepast.
Extra inkomsten in de vorm van acties zijn
welkom. Dit jaar starten we zowel de Grote
Clubactie als de Vriendenloterij op.
Elk jaar moet 1 van de leden van het
Dagelijks bestuur (Voorzitter, Secretaris en
Penningmeester) zijn functie beschikbaar
stellen. Dit jaar was dat de voorzitter, Lukas
van Belkum. Verheugd zijn wij dat hij is
herkozen voor de komende drie jaar. Hij gaat
inmiddels zijn derde termijn in.
.

Verslag ALV



Geslaagde nieuwjaarsreceptie

Terwijl het buiten de wind waaide, het nat
en guur was, maakte de kachel overuren in
de kantine van BWO. Vanaf 14 uur
stroomden leden en ouders binnen om
elkaar het allerbeste voor de 2024 te
wensen. Het was meer dan gezellig druk
met op het hoogtepunt zo’n 250
aanwezigen.
Traditioneel vinden er tijdens de
nieuwjaarsreceptie de huldigingen plaats
van de voor- en
najaars-kampioenen, de jubilarissen en (dit
jaar) ook de lotenverkopers van De Grote
Clubactie. Uitsmijter was ook dit jaar weer de
bekendmaking van de vrijwilliger van het
Jaar.
Kampioenen
Onder luid gejuich werden dit jaar de
volgende kampioenen gehuldigd:
• MO 11-1 (voorjaar)
• MO 11-1 (najaar)
• MO 15-1
• JO 8-3 (Voorjaar)
• JO 8-4
• JO 11-3 (voorjaar)
• JO 17-1
• Handbal meisjes D1

Allen werden toegezongen en de medailles
werden opgehangen door Wesley van
Houten
(aanvoerder BWO 1) en Vincent Bilanovic
(trainer BWO 1).

Lotenverkopers
Speciale aandacht was er dit jaar voor de
toppers - onder de toppers. De Grote
Clubactie is dit jaar weer opgestart onder
leiding van een aantal zeer actieve BWO-ers
en bracht dit jaar ruim 3310 euro op.
Daarvoor zijn in totaal 1379 loten en 10
superloten verkocht. Duuk Wevers werd de
grote winnaar door maar liefst 225 loten te
verkopen (16% van alle loten!).
Hij zet daarmee een standaard voor volgend
jaar en probeer dat maar eens te
verbeteren!!
Lars ter Avest (80) en Tygo ter Avest (76)
waren meer dan een goede tweede en
derde en werden door de organisatie ook in
het zonnetje gezet. Alle drie de jongens
kregen een cadeaubon overhandigd.
Het team met de meeste loten, was de 
JO 9-1….., niet geheel toevallig het team waar
Duuk in voetbalt…



Geslaagde nieuwjaarsreceptie

Jubilarissen
In totaal werden er dit jaar 19 jubilarissen
gehuldigd. Erg fijn was dat deze dit jaar
bijna allen
ook aanwezig waren en Han Ros het aantal
thuisbezoeken tot een minimum kon
beperken.
Zonder anderen te kort te doen hebben we
ook dit jaar weer een aantal ‘gouw ouwe’ in
het zonnetje gezet;
France Gellevij-Heerbaart, Jose Aalbers –
Assink en Jan Willem Post zijn maar liefst
al meer dan 60 jaar lid van onze club.
Hans Boerkamp, Anneke Tel en Peter
Kroeze zijn inmiddels ook op weg naar die
60 jaar, maar vooralsnog werden ze
gehuldigd voor 50 jaar lidmaatschap.

Vrijwilliger van het jaar
Elders in deze nieuwsbrief wordt uitgebreid
stilgestaan bij deze verkiezing waarbij Lars
Binnendijk werd uitgeroepen tot vrijwilliger
van het jaar. Nancy ter Avest en Henny ten
Hag waren een meer dan goede ‘runner-up’;
waarbij Henny extra in het zonnetje zet. 
7 april 2024 gaat hij zijn laatste wedstrijd
fluiten binnen de handbaltak van BWO om
dan na 50 jaar(!!) de fluit aan de wilgen te
hangen. Henny werd benoemd tot Lid van
Verdienste.
Al met al een zeer geslaagde bijeenkomst
waarbij nog lang nagetoast is op het nieuwe
jaar.
.



De Onmisbare Rol van Vrijwilligers bij
BWO!
Binnen BWO zijn het niet alleen de spelers
op het veld die het succes van onze club
bepalen. Achter de schermen speelt een
groep toegewijde vrijwilligers een essentiële
rol in het draaiende houden van de club.
Hun onschatbare bijdragen vormen het
kloppende hart van de organisatie, 
waardoor het niet alleen een plek is om te
sporten, maar ook een gemeenschap waarin
iedereen zich thuis voelt.
Het Belang van Vrijwilligerswerk:
Vrijwilligers zijn de drijvende kracht achter
talloze activiteiten binnen onze club. 
Van het organiseren van evenementen tot
het onderhouden van het clubhuis,
vrijwilligers maken het mogelijk. Hun inzet
en toewijding zorgen ervoor dat de club niet
alleen functioneert, maar ook floreert. De
betrokkenheid van vrijwilligers creëert een
gevoel van saamhorigheid en versterkt de
band tussen leden, ouders en fans.

Het Gezicht van Toewijding.
De Vrijwilliger van het Jaar Verkiezing:
Om de inzet van onze vrijwilligers te eren en
waarderen, organiseert BWO jaarlijks de
Vrijwilliger van het Jaar Verkiezing. Dit
initiatief heeft als doel de schijnwerpers te
richten op die individuen die zich
buitengewoon hebben ingezet voor het
welzijn van de club. Het is niet alleen een
erkenning van hun harde werk, maar ook
een gelegenheid om hun bijdragen
publiekelijk te waarderen.

Dankwoord vrijwilligers
De Vrijwilliger van het Jaar Verkiezing is een
jaarlijks terugkerende gebeurtenis waarbij
alle betrokkenen van de club de
genomineerden kunnen eren. Deze
verkiezing is bedoeld als een viering van
vrijwilligerswerk en biedt een platform om
de verhalen te delen van degenen die vaak
in stilte werken om onze club te laten
bloeien.
Lars Binnendijk.
Dit jaar is Lars Binnendijk door de leden
verkozen als vrijwilliger van het jaar 2023.
Dat dit een grote prestatie is spreekt voor
zich, zeker gezien de collega
genomineerden, Nancy ter Avest en Henny
ten Hag.
Lars is al meer dan 10 jaar vrijwilliger en een
voorbeeld voor velen. De taken die hij
uitvoert zijn legio, begonnen als
scheidsrechter, jeugdtrainer, organisator
voor het langs de lijn toernooi, actief lid van
de media groep en sinds kort senioren
coördinator van de voetbalcommissie.
Conclusie:
Vrijwilligers zijn de ruggengraat van onze
vereniging, en de Vrijwilliger van het Jaar
Verkiezing is een manier om hun
onschatbare bijdragen te erkennen. De inzet
van deze toegewijde leden gaat verder dan
de taken die ze uitvoeren; het vormt de kern
van wat onze club een hechte en bloeiende
vereniging maakt. Laten we samen blijven
streven naar een omgeving waar
vrijwilligerswerk niet alleen wordt
gewaardeerd maar ook gevierd, want zonder
hen zou BWO niet dezelfde zijn.



Nieuw bestuur Club van 100
Na het opzetten van de Club van 100 en
het realiseren van een aantal mooie
doelen voor BWO, hebben Bas Vaanholt,
Tom van den Heuvel, Jesse Bouwhuis en
Huub Tuerlings besloten om de
werkzaamheden over te dragen aan een
nieuwe groep enthousiastelingen. Wij
vinden het te prijzen hoe deze jongens
weer leven in de Club van 100 hebben
geblazen, maar nu is het aan ons om dit
weer verder uit te bouwen. De Club van
100 is een groep 'vrienden' van BWO die
via deze weg op een laagdrempelige
manier bij kan dragen aan onze prachtige
vereniging. Het mooist aan de Club van
100 is het principe dat vele handen samen
licht werken. Een relatief kleine bijdrage
waarmee we gezamenlijk het verschil
kunnen maken. Daarnaast krijg je er
jaarlijks ook nog eens een mooi feestje
voor terug. We komen snel bij jullie op de
lijn! Niet alleen om te vragen om lid te
worden, maar vooral ook om input te
vragen. Waar vind jij dat BWO nog in zou
moeten investeren? We horen graag van
jullie. Hoog de Vaan! Groeten, Bram van
der Wal, Stan Mecking, Henk-Jan
Oostendorp en Luke ter Ellen



Inmiddels zit de eerste seizoenshelft erop en
wacht BWO nog steeds op de eerste punten
op eigen veld. Er werd een mooie reeks
neergezet met overwinningen op PH, Dieren
en Barbaros. Deze reeks leek een vervolg te
krijgen, maar thuis werd een 3-0 voorsprong
weggegeven tegen Gramsbergen. 
BWO herpakte zich en won bij (koploper)
Nieuwleusen. 
De laatste 2 wedstrijden werden verloren
van goed voetballende ploegen
Vroomshoopse boys en ATC. BWO is
daardoor terug te vinden op plek 9. 

Alles staat kort bij elkaar, maar BWO moet
na de winterstop wel zien dat het aanhaakt
bij het bovenste deel van de grote
middenmoot. 

BWO 1 kan wel terugkijken op een
fantastisch Pullenfest. De organisatie was
strak geregeld, de kantine was mooi
aangekleed, het Rad van Fortuin was een
groot succes en het dak ging er na de
wedstrijd tegen Vroomshoopse boys goed
af! Speciaal woord van dank naar de
barmedewerkers en de jongens die hebben
geholpen met de op en afbouw, de JO11-1 en
JO13-1, BWO ZA 2 voor de sfeeractie en het
Prinsentrio van de Noorkermennekes voor
de aftrap. We kijken uit naar het Pullenfest
2.0 volgend jaar! 

Hoog de vaan

BWO 1 update

Creatief als we zijn wordt de Blue
Sunday omgedoopt in 
BLUE SATURDAY!
We hebben wel wat te vieren want het
gaat de 5e editie worden dat BWO 1 de
festiviteiten regelt rondom de laatste
thuiswedstrijd van het seizoen. 

Noteer dus allemaal in je agenda: 

Blue Saturday 25 mei 2024

BWO 1 organiseert
‘Blue Saturday’ 



Aan de vooravond van de tweede
seizoenshelft

De eerste seizoenshelft zit erop en we staan
aan de vooravond van de 2e seizoenshelft.
Qua resultaten was het een wisselend
seizoen dat het beste valt samen te vatten
als; (vrijwel) onverslaanbaar buiten de Noork
en geen resultaten op eigen bodem. De
feiten zijn dat we op dit moment een
negende plek bezetten op de ranglijst. Een
plek die aan het einde van de rit garantie
geeft op nog een jaar tweede klasse op
zaterdag. Eveneens de doelstelling die we
ons hebben gesteld aan het begin van het
seizoen. 

Liever wil ik middels dit stukje iets dieper
inzoomen op de eerste seizoenshelft. Het
vlaggenschip van BWO heeft afgelopen
zomer afscheid genomen van een viertal
sterkhouders en nieuw elan heeft daarvoor
plaatsgemaakt. De voorbereiding was er een
met matige resultaten. In de beker boden
we sterke tegenstanders goed weerstand,
maar mede door de gekozen formatie
(1:3:5:2), bleven de resultaten achter. Iets dat
ons in de eerste wedstrijden van het seizoen
ook nog bleef achtervolgen. Desalniettemin
bleek het een waardevol leerproces waar we
als team, op tactisch gebied, nog de
vruchten van gaan plukken. Omdat goede
resultaten uiteindelijk toch zalvend zijn,
hebben we besloten als staf om terug te
grijpen op ons vertrouwde systeem (1:4:3:3).
Zoals gezegd met wisselend succes. 

Van de hoofdtrainer

De ontwikkeling van het team is
daarentegen uitmuntend. We hebben
als BWO 1 grote stappen gezet, die
ervoor hebben gezorgd dat we
prachtige wedstrijden hebben
gespeeld. Graag wil ik er één wedstrijd
uitpikken, namelijk de rollercoaster
tegen Gramsbergen. In een vrijwel
perfecte 60 minuten, misschien wel het
allerbeste uur van de afgelopen jaren,
werden de gasten uit Gramsbergen
totaal overklast. Het resultaat was een
comfortabele 3-0 voorsprong. Voetbal
blijft iets ongrijpbaars, zo ook deze
wedstrijd. Gramsbergen scoorde uit het
niets de 3-1 en de rest is geschiedenis.
We verloren een gewonnen wedstrijd,
maar werden door dezelfde wedstrijd
in dertig minuten van jongens,
mannen! Iets wat we die week erop
tegen Nieuwleusen etaleerden (2-1). 

Ondanks de zeperd tegen ATC'65
(absoluut geen afspiegeling van de
gemaakte progressie), kijk ik vol
vertrouwen uit naar de tweede
seizoenshelft. Een helft die ervoor moet
zorgen dat we ook volgend jaar met
BWO 1 acteren in de zaterdag tweede
klasse. 



Een klasse waar we, nu het seizoen bijna op
zijn helft is, absoluut thuis horen. We hebben
een heel jonge groep, die alleen nog maar
beter kan worden op individueel vlak maar
ook zeer zeker als team. 

We hopen jullie in het nieuwe jaar te mogen
verwelkomen en zullen er alles aan doen, als
eerste selectie met jullie steun, om De Noork
weer die onneembare vesting te maken, die
het ooit was.

Hoog de Vaan

Groet,
de trainer. 

Van de hoofdtrainer



Na deze korte update van wat er zoals leeft
en speelt bij onze club moedigen wij
iedereen aan om ons te helpen door nieuwe
input aan te leveren. Maandelijks willen we
met een nieuwe uitgave komen. Heb je iets
dat in de nieuwsbrief mag. Mail dit dan
tussen de 15e en 20e van de maand naar
secretaris@ksvbwo.nl, dan kunnen we het
meenemen in de daaropvolgende
nieuwsbrief. Ook zoeken wij natuurlijk één of
meerdere redactieleden die ons kunnen
ondersteunen bij deze nieuwbrief. Kan
natuurlijk allemaal beter en professioneler,
dus al jullie input en hulp is welkom. Ook
een redactielid die ons kan helpen met de
lay-out is meer dan welkom!
Mail je reacties naar secretaris@ksvbwo.nl.
Een belletje naar een van de bestuursleden
is ook prima.

(Nog meer) nieuws voor de
nieuwsbrief?


